
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 19-04-2022 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær Mette Roed Høg, Lars Nicolaisen, 

Steffen Holm Witsø, Vivi Brit Nielsen, Jane Dollerup Rasmussen, Thomas Brink Slothuus, Mads Prytz, 

Maya Molhim, Christian Vejen Eriksen, Ulla Lassen og Birgit Dyngby 

Fraværende:  

Sted: Lokale 21 

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Planlægning af arbejdsopgaver til forældrearbejdsdag 23. april 2022 

Referat Listen gennemgået og tilrettet. Der er p.t. ca. 32 tilmeldinger.  

 

2) Ønske om ændring af lektionslængde fra kommende skoleår 

Referat Ønskes gennemført fra skoleåret 2023/24. I løbet af kommende skoleår arbejdes med 

implementeringen 

 

3) Elevmillionen 

Referat Sønderskov-Skolen fik 85.000 kr., som skal bruges på 3 air hockeyborde, spinnere og en 

rutsjebane. Sønderskov-Skolens elevrådsformand og næstformand var dem, der fik forhandlet sig 

til flest midler. Super godt gået. 

 

4) FRO-møde 

Referat Handlede om evaluering af helhedsplanen. Vivi deltog fra skolebestyrelsen. Vi afventer referat 

fra FRO-mødet og drøfter det på et kommende skolebestyrelsesmøde. 

 

5) Dialogmøde  

Referat Det var et godt møde, hvor der blev drøftet forskelligt. Bl.a. drøftede vi branding af folkeskolen 

og blev bedt om at komme med et oplæg til en handleplan. 

Derudover drøftedes bl.a. inklusionsproblematikken. 

 

6) Eventuelt 

Referat LEAPS møde med Kata-fonden på Alsik afholdes for alle LEAPS skoler samt eksterne 

samarbejdspartnere den 17. maj 2022. 

Fra Sønderskov-Skolen deltager Jeppe, Birgit og Christian sammen med de tre LEAPS fyrtårne. 

 

Valget til den kommende skolebestyrelse er på plads. Jeppe, Christina og Camilla fortsætter. Lars 

som suppleant. 

Nye i skolebestyrelsen: Tina Lange, Figret Abadzija, Anne Kastrup Pind, Laila Abdu Al Qader. 

  

 

 

Venlig hilsen Jeppe og Birgit 


